
Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep 
20 april 2022, wijklokaal Rietvogel 
 
Aanwezig:  
Bestuur: Thanh Punt (voorzitter),  Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Paul de 
Roos, Jotika Verdel (secretaris), Alexandra Groote (aspirant bestuurslid)  
Leden: Chris Hartsema, Irma Koornstra, Gerda Steringa, Patrick Wijnenga, Marco Veurink  
Gemeente (na financieel verslag): Peter Wijnsma, Marcel Seubring. 
Afwezig met kennisgeving: Lanji Liang 
 
1. Opening en welkom 
• De voorzitter heet de aanwezigen welkom. 
• Spreektijd is gevraagd door de organisatoren van Reitdieppop. 
2. Wisseling voorzitterschap 
• In het bestuur heeft een wisseling van voorzitterschap plaatsgevonden. Thanh Punt is de nieuwe 

voorzitter. Haar ambitie is om weer “leven in de brouwerij” te brengen.  
• Het bestuur heeft geen toestemming nodig van de leden voor een wissseling van functies, zij kan 

dit zelf regelen. 
3. Financieel verslag over 2021 en begroting 2022 
• 1 lid van de kascommissie trekt zich terug voor volgend jaar. De kascommissie zoekt daarom een 

nieuw lid, hiervoor meldt Gerda Steringa zich direct aan.  
• Toelichting op het financiële verslag van 2021 wordt gegeven door de penningmeester. 
• Decharge wordt verleend.  
• Omdat er te weinig leden aanwezig zijn om het financiële verslag definitief goed te keuren, wordt 

aangegeven dat er een tweede vergadering belegd zal worden.  
• Omdat de huidige contributie de kosten niet dekt wil het bestuur het contributiegeld verhogen 

van 10 naar 15 euro. Hiervoor wil de vereniging ook meer activiteiten organiseren. Een duidelijk 
plan ontbreekt echter, en het voorstel wordt op dit moment verworpen. Het bestuur kan het 
voorstel op een later moment met een duidelijke onderbouwing opnieuw indienen.  

• De begroting voor 2022 is al uitgegaan van de verhoging. Deze zal aangepast worden. Verder 
wordt de begroting wel goedgekeurd. Ook hiervoor geldt dat een tweede vergadering nodig is 
voor een definitieve goedkeuring.  

• vragen. Deze vragen zijn beantwoord in de toelichting. De aanwezige leden gaan akkoord met 
het financieel verslag. 

• Goedkeuring contributie: De aanwezige leden gaan akkoord met de voorgestelde contributie van 
10 euro per jaar. 

4. Bestuursverkiezing 
• Riewinga Wierenga is afgetreden als bestuurslid. Er is 1 nieuwe aspirant bestuurslid: Alexandra 

Groote.  Zij stel zich voor: zij is op dit moment redacteur van de wijkkrant, en van de nieuwsbrief.  
Zij zal zich in haar rol als bestuurslid bezighouden met communicatie en marketing. De 
vergadering gaat akkoord met de aanstelling van het nieuwe bestuurslid, en wenst haar succes. 
Voor de definitieve aanstelling is ook een tweede vergadering nodig.   

5. WBTR 
Dit onderwerp betreft wijzigingen van de statuten en van het huishoudelijk reglement. Vanwege 
tijdsgebrek is het niet behandeld tijdens deze vergadering. Het bestuur zal dit op een later 
moment doen, en de leden zal dan gelegenheid geboden worden om vooraf vragen te stellen.  

6. Wijkvisie 
• Irma Koornstra geeft een presentatie over de voortgang van de realisering van de Wijkvisie. 
• De visie is 21 april 2021 vastgesteld tijdens de ALV.  



• De werkgroep die zich bezighoudt met de uitwerking van de wijkvisie bestaat uit leden en niet-
leden.  

• Op 30 april 2021 is de visie gepresenteerd aan de gemeente, waar met enthousiasme op 
gereageerd.  

• De wijk wil niet elk jaar een top-3 opstellen, het doel is daarom een visie voor de lange termijn.  
• 3 thema’s: Groen, ontmoeten en verbinden, wijk voor iedereen. 
• In een enquete scoorden de groene enclave en groene energie hoog. 
• Fase 1 van het plan is ingediend bij de gemeente. Een aantal zaken op het punt “Groen” is hierbij 

voorgelegd, o.a wandelpaden en bloemen, tuinen. 
• Met de gemeente is een wandeling door de wijk gemaakt om de mogelijkheden te bespreken.  
• Werkgroep begint nu ook aan fase 2. O.a. bankjes, informatieborden over de straatnamen. 
• Peter Wijnsma geeft aan dat de wijk zelf duidelijk invulling kan geven aan het realiseren van een 

aantal punten, en moedigt aan om dit snel op te pakken.  De wijk kan dit niet helemaal zonder de 
gemeente, dus overleg blijft wel nodig.   

• De speelplekken op de eilanden zijn aan vernieuwing toe. Middels een enquete zijn de bewoners 
van de eilanden gevraagd wat zij graag als vervanging zien. Daar is goed op gereageerd. Met de 
gemeente zal gekeken worden of de wensen gerealiseerd kunnen worden. De vraag is ook of nog 
beschikbare ruimte gebruikt kan worden voor inrichting.  

• Peter Wijnsma legt de situatie rondom de groene enclave uit. Sinds 2 jaar is er weer overleg 
tussen de Twentse bouwers en de gemeente. De groene enclave is niet van de gemeente. Het 
overleg heeft ook nog niets concreets opgeleverd. Zijn advies is wel om de toezegging die ooit 
gedaan is voor het gebruik van de groene enclave onder de aandacht te blijven brengen van 
wethouders.   

7. Basismonitor 
• Marcel Seubring (senior adviseur van de gemeente) geeft een presentatie van de basismonitor 

van Groningen. (https://basismonitor-groningen.nl)   
• De gegevens van de basismonitor zijn ook gebruikt bij het ontwikkelen van de wijkvisie.  
• Omgevingskenmerken zijn hierin opgenomen zoals leefbaarheid en omgevingskwaliteit, 

veiligheid, sociale samenhang, maar ook de beleving van de burgers hierbij.  
• 2 onderdelen: kompas van Groningen (gebiedsgerichte informatie over buurten en wijken) en de 

stand van Groningen (thematische informatie met trends en verdieping) 
• Informatie wordt verkregen uit digitale bronnen (objectieve gegevens), en uit grootschalige 

enquetes (subjectieve gegevens).  
• Informatie uit de basismonitor wordt ook gebruikt bij beleidsvraagstukken van de gemeente.  
• Tijdens de presentatie wordt ingezoomd op de wijk Reitdiep.  
• Een vergelijking kan gemaakt worden met gemiddelden van Groningen en met andere wijken.  
• De site is openbaar en is voor iedereen zichtbaar.  
• De aanwezigen vinden het een mooie site, met veel bruikbare informatie. 

8. Toelichting op de top-3. 
• Peter Wijnsma geeft een toelichting op de top-3 die ingediend kunnen worden door de wijken bij 

de gemeente.  
• Werkwijze in oa wijk Reitdiep: bewoners zijn zelf verantwoordelijk voor besteding van 

wijkbudget. Gemeente kan zich dan bezighouden met grote vraagstukken, zoals Ring West. 
• Openbare site: west-050 (https://west050.nl) .  
• Hierop zijn initiatieven van bewoners van de wijken te zien.  
• Nogmaals wordt benadrukt dat de wijk invloed kan uitoefenen op de inrichting van de wijk. Het 

advies is ook om die invloed te gebruiken.  
• De nieuwe omgevingswet gaat ook meer tools bieden om als wijk invloed uit te oefenen.   



9. Rondvraag 
• Marco en Patrick vragen aandacht voor Reitdieppop. 
• In januari beginnen voorbereidingen voor festival. Verzekeren is lastig geworden vanwege de 

onzekerheid over het doorgaan mbt corona.   
• 3 pijlers 

Organisatie en vrijwilligers  
Tijd  
Financiële middelen 

• Gezocht wordt naar mogelijkheden om het wel door te laten gaan, zonder dat de stichting die 
het organiseert eraan failliet gaat. 

• Welke wegen kunnen bewandeld worden om een go-nogo te geven? 
• Als de wijkvereniging het in haar top-3 zet, of achter de plannen staat, kan er vanuit het 

gebiedsbudget van de gemeente ook aan bijgedragen worden. Wat de wijk er aan uit wil geven 
kan de gemeente dan verdubbelen. 

• Via de afdeling evenementenmanagement kan dan contact gezocht worden met de gemeente.  
• Er dient rekening mee gehouden te worden dat het plein op dit moment verbouwd wordt. 
• Zoek aansluiting met de middenstanders.  

10. Afsluiting 
• De voorzitter sluit de vergadering. 

  



2e Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep 
11 mei 2022, digitaal 
 
Aanwezig: 
Bestuur: Thanh Punt (voorzitter),  Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Paul de 
Groot, Jotika Verdel (secretaris) 
Leden: Gerda Steringa, Jessica de Bloom  
Afwezig met kennisgeving: Lanji Liang, Alexandra Groote (aspirant bestuurslid) 

Digitale stem: Anneke Klaibeda. 

1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering 

 
2. Nieuw bestuurslid 
• Alexandra Groote wordt met algemene stemmen aangenomen 

 
3. Financiën 

• Het jaarverslag wordt door alle aanwezigen goedgekeurd 
• Decharge 2021 wordt door alle aanwezigen verleend 
• De begroting voor 2022 wordt door alle aanwezigen goedgekeurd. 

 
Rondvraag: 
• Vanwege het geringe aantal aanwezigen bij zowel de eerste als de tweede vergadering, wordt de 

vraag gesteld wat het bestuur gaat doen om meer leden te betrekken bij de vergaderingen.  
Het bestuur beaamt dat er weinig animo is, en zal naar wegen moeten zoeken. Aangegeven 
wordt dat gewerkt wordt aan een upgrade van de website. Daarnaast zal gekeken worden naar 
activiteiten, voor zowel jong als oud. Ideeën worden uitgewisseld. Om leden digitaal te bereiken 
zijn mailadressen nodig, die zijn niet van alle leden bekend. Het bestuur zal het punt op de eigen 
agenda zetten. 

 
4. Sluiting 
• De voorzitter sluit de vergadering.  

 


